
PROTOKOLL vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
överstyrelse den 28/5/56 på Stadion.

NÄRVARANDE: hela styrelsen.

§ 1.
Ordföranden Öppnade sammanträdet och hälsade ledamöterna väl

komna att för första gången ta styrelserummets nya möblemang i besitt
ning. Allmänt ansågs den nya inredningen med bord, stolar, skåp och 
bokhyllor i ett sobert och stilenligt utförande ge lokalen en både 
värdig och trivsam prägel. Omgående fördes frågan på tal om att för
se bokhyllan med ett antal volymer värdefull idrottslitteratur. Be
slöts efterhöra pris för Sohlmans sportlexikon, Brunnhages ”Idrotts
boken och något olympiskt samlingsverk.

§ 2.
Sedan jubileumsårgången av "Djurgården” numera utkommit, fram

förde ordföranden ett tack till dess redaktör (K. Liliequist) för ett 
gott gjort arbete.

I anslutning härtill togs frågan om tidningens distribution 
upp till diskussion och beslöts beordra kanslisten Othberg att på
skynda adressinsamlingen för de ständiga medlemmarna och efter hand 
utsända tidningen till dessa. För distribution till i centralregist
ret upptagna medlemmar har Eckerbrant redan svarat och för utsänd
ning till dagspressen, idrottsförbund, klubbar och olika ledare och 
gynnare svarar redaktören.

§ 3.
Uppdrogs åt skattmästaren och sekreteraren att i god tid ordna 

för att den postala detaljen blir väl bevakad under sommarsemester
tid.

§
Anslogs kr. 75:- för inköp av vandringspris till bowlingsek

tionen. Eckerbrant svarar för detaljernas ordnande.

§ 5.
Uppdrogs sekreteraren söka kontakt med Bongs Fabriker i Kris

tianstad för att efterhöra, när de beställda legitimationskorten för 
fotbollssektionens del kunde påräknas.

§ 6.
Ur senaste protokollet från fotbollssektionen inhämtades upp

gift att tränaren Kjell Cronqvist fått sitt avtal som A-lagsinstruk
tör förlängt ett år. Den ekonomiska uppgörelsen var ännu inte klar.

§ 7.
Diskuterades tävlingsdagar för skidsektionen och i vad mån 

dessa sökts i ett sammanhang. Enligt meddelande från skidsekr. Nir
ling hade tävlingsdagar för slalom ej sökts. Uppdrogs åt skattmästaren 
hålla sig á jour med utvecklingen inom sektionen på dessa punkter.

§ 8.
Ifrågasattes om ÖS borde medverka för att ge ishockeysektionen 

tips på lämpliga vägar att förstärka såväl styrelse som spelarekader. 
Sekreteraren åtog sig efterhöra med P. Bergström om denne var villig 
ingå i sektionsstyrelsen och kontaktmannen Nordlund uppdrogs pejla 
läget inom ishockeystyret.

§ 9.
Beslöts göra ett avbrott i sammanträdet för att ge de närvaran

de tillfälle bevista matchen i allsvenska reservlagsserien mellan 
Djurgården-AIK. Stärkta av en 3-1-seger för Djurgården återvände sty
relsen och övergick till sammanträde med boxningssektionens Modigh 
och Hammargren för att diskutera de planerade boxningarna med Box
ringen + Balder som arrangör mot ett egyptiskt lag.



forts. prot. 28/5/56

Då stor oklarhet tycktes råda vilka de samarbetande parterna 
voro, vilken garanti vid ekonomisk förlust som DIF skulle ikläda 
sig etc. tog ordföranden kontakt med Morgan Hårdberg och erhöll en 
del uppgifter, vilka emellertid ej ansågos tillfyllest. Beslöts 
därför uppdra åt Lövdahl att påföljande dag i detalj skaffa fram 
ordentliga besked på alla oklara punkter.

I samband härmed upptogs till diskussion ett förslag att DIF 
i fortsättningen skulle försöka nå en överenskommelse om samarbete 
med Örnen och Balder som partners i kommande tävlingsarrangemang.

§ 10.
Från orienteringssektionen infunne sig Stig Hammar, Richard 

Eriksson och Byss-Hannson för att redogöra för läget med sektionens 
förhyrda stuga vid Uppsätra. Konstaterades att sektionen, som hyrt 
stugan i andra hand, blivit uppsagd. Hammar sade sig knappast tro 
att ägaren skulle låta tala med sig och förlänga kontraktet. Hammar 
redogjorde för en idé att i samma trakt låta inköpa en annan stuga, 
vars pris låg kring kr. 70.000:- Hammar trodde sig kunna fa en del 
medel från Idrottsstyrelsen, en del medel från Arvsfonden och resten 
av medlen från Djurgårdens skattmästare. Ingendera av dessa tre par
ter trodde sig ÖS kunna påräknas som medelleverantör åt Hammars 
projekt. Enhälligt uttalade sig också ÖS för avslag på projektet. 

Sammanträdet uppdrog i stället åt Nordlund att studera akterna 
i Uppsätra-stugans förhyrande, uppsägning etc. och sedan ta kontakt 
med ägaren för att om möjligt få uppsägningen hävd. Beslöts sam
tidigt utfärda förbud för orienteringssektionen att disponera några 
som helst medel för arbeten på Uppsätra.

§ 11.
Upptogs till behandling två låneansökningar:

a) Arne Malmgren, fotbollssektionen med anhållan om kr. 5.000:- mot 
inteckning över kr. 12.000:- i av denne ägd villafastighet i Enskede. 
Efter diskussion om lämplig räntesats - varvid påpekades det Ebbe
rödsbanksliknande att i bank låna till 5 1/2 % ränta och utlåna till 
föreslagna 4 % - beslöts bevilja Malmgren ansökt lån. På grund av 
dennes förtjänstfulla insatser inom fotbollssektionens styrelse, 
skulle lånet löpa med 4 % ränta p.a. med 3 månaders uppsägning;
b) Stig Eckerbrant, ÖS, beviljades ett tillfälligt lån på kr. 2.000:- 
med amortering kr. 500:-/halvår, räknat från dagen för lönesummans 
utbetalande. Eckerbrant erbjuder sig att om möjligt ställa sin plats 
i kön hos Bostadsförmedlingen till föreningens förfogande.

§ 12.
Anmodades Nordlund och Lövdahl att påskynda anbudsinfordringar 

för reparation av brottningssektionens lokal Döbelnsgatan 97. Nordlund 
lovade ha saken klar i slutet av innevarande vecka.

§ 13.
Sammanträdet avslutades av ordföranden, varefter styrelsens 

medlemmar ägnade sig åt personlig träning genom uppbärande av divers 
Överflödiga möbler till vindslokalen 7 tr. upp i Stadiontornet.

PS. Tillägg till § 6: Beslöts tilldela spelarna i A-laget i fotboll 
föreningens plakett i den metall, som motsvarar dess placering 
i allsvenska sluttabellen.


